
Referat af bestyrelsesmøde i GF Poppelgården 

Onsdag d. 4. september 2024 

Deltagere; Arne, Henri, Jan, Lasse, Mads,  

Peter og Torben 

 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på generalforsamling i Bernts Have 

Ad 1) Der henvises til referat af generalforsamling i Bernts Have den 26. august i.å. 

(se særskilt referat på hjemmesiden). 

 

2. Opfølgning på fjernvarme 

Ad 2) I tilknytning til generalforsamlingen i Bernts Have var der en supplerende 

drøftelse omkring status på fjernvarmeprojektet. Det har ikke været muligt at opnå en 

klar udmelding om niveauet for de forventede tilslutningsomkostninger, hvorfor 

alternative energikilder ligeledes blev drøftet. 

 

3. Opfølgning på etablering af fibernet 

Ad 3) Der har været afholdt afleveringsforretning sammen med Fibia og Melsted. 

Egedal har fået en 10-dages frist til udbedring (frem til 12/9 2024), inden Melsted 

overtager opgaven for Egedals regning. Bestyrelsen følger op herpå samt aftalte 1-

års- samt 5-års-eftersyn. 

 

4. Økonomi 

Ad 4) Foreningens økonomi har udviklet sig som forventet i perioden fra sidste 

bestyrelsesmøde og frem til dags dato. 

 

5. Planlægning af generalforsamling 

Ad 5) Der rundsendes snarlig info herom. 

 

6. Evt. 

Ad 6) Ingen punkter til drøftelse. 

 

 


